
بانکبانک
نعمت زاده در آیین افتتاح خط تولید لوازم خانگی:

پیشرفت صنعت با توسعه صادرات محقق می شود

مدیر عامل شرکت راه آهن اعلام کرد:

کاهش زمان سفر ریلی به مشهد به زیر ۱۰ ساعت

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات:

شبکه ملی اطلاعات هیچ محدودیتی برای کاربران ایجاد نمی کند

و  »تحقیق  تجارت،  و  معدن  صنعت،  وزیر 
و  اساسی«  »فلزات  خودرو«،  »صنعت  توسعه«، 
دولت  صنعتی  اولویت  چهار  را  خانگی«  »لوازم 
یازدهم عنوان کرد و گفت: پیشرفت بخش صنعت 

با توسعه صادرات محقق می شود.
در  )یکشنبه(  دیروز  زاده  نعمت  محمدرضا 
ساید  و  فریزر  یخچال  تولید  خط  »افتتاح  مراسم 
و  طراحی  اینکه  بیان  با  سامسونگ«،  ساید  بای 
طراحی  از  تر  ساده  مراتب  به  خانگی  لوازم  تولید 
تاکنون  دلیل  این  به  گفت:  است،  خودرو  تولید  و 
جلسه هایی با فعالان این بخش برگزار کرده ایم و 
برای دو تولیدکننده با برندهای خارجی سامسونگ 
و ال.جی نیز تعیین تکلیف کردیم که چه کارهایی 

باید انجام دهند.
وی در مورد تولید برندهای خارجی در کشور 
گفت: همانطور که ما خودروی پژو را با این برند در 
تواند  می  نیز  خانگی  لوازم  کنیم،  می  تولید  ایران 
است  رایج  دنیا  در  فرآیند  این  مشابه  شود؛  تولید 
و مشاهده می کنیم که اکنون تویوتا با همان برند 

تویوتا در آمریکا تولید می شود.
بین  های  همکاری  با  ارتباط  در  زاده  نعمت 
تاکید  گفت:  خانگی  لوازم  تولید  حوزه  در  المللی 
شود؛  انجام  ایران  داخل  در  تولید  اولا  که  داریم 
وارد  تجهیزات  و  آلات  ماشین  فقط  اینکه  دوم 
کشور نشود بلکه طراحی و مهندسی نیز وارد شود؛ 
همچنین تاکید کرده ایم که این همکاری ها باید 
به صادرات محصولات تولیدشده در ایران بیانجامد.
با اشاره به بند  وزیر صنعت، معدن و تجارت 
این  در  گفت:  مقاومتی  اقتصاد  های  سیاست   10
و سرمایه  توسعه صادرات غیرنفتی  به  ها  سیاست 
تاکید  صادرات  توسعه  منظور  به  خارجی  گذاری 

شده است.
»پارک«  خانم  با  دیدار  در  کرد:  اضافه  وی 
رئیس جمهوری کره جنوبی این موضوع را مطرح 
کردم که این کشور نه فقط تولید، بلکه می تواند 

بخش هایی از تحقیقات خود را در ایران انجام دهد 
و به این ترتیب از ظرفیت های ایران در این بخش 

استفاده کند.
از سخنان خود  نعمت زاده در بخش دیگری 
خانگی  لوازم  تولیدکنندگان  ساختار  تغییر  به 
اشاره کرد و گفت: در بخش لوازم خانگی همچون 
ایم  مواجه  تولیدکنندگان  تعدد  با  خودرو،  صنعت 
نباید  نیست؛  اقتصادی  به هیچ وجه  تعدد  این  که 
زیادی  تعداد  و  ساز  یخچال  از 100 شرکت  بیش 
شرکت  این  باشیم؛  داشته  گاز  اجاق  تولیدکننده 
ها باید تجمیع شوند تا کارشان اقتصادی شود؛ از 
توانمند شکل  واحدهایی  باید  واحدها  این  تجمیع 
توان  هم  و  توسعه  و  تحقیق  بخش  هم  تا  بگیرد 

صادراتی داشته باشد.
»فلزات سنگین« در اولویت برنامه های 

صنعتی دولت
وزیر صنعت، یکی دیگر از اولویت های صنعتی 
دولت را فعالیت در حوزه »فلزات سنگین« ذکر کرد 
و گفت: در فلزات سنگین مانند فولاد، مس، روی و 

سرب، ظرفیت های مناسبی در کشور وجود دارد و 
منابع آن موجود است اما با این حال شاهد بودیم 
تن  میلیون   20 سالیانه  گذشته  های  سال  در  که 

سنگ آهن خام به خارج از کشور صادر می شد.
وی گفت: با تلاش فعالان این بخش، صادرات 
سنگ آهن خام امسال کاهش یافته است و تا دو 
سه سال آینده صادرات سنگ آهن به صفر کاهش 

می یابد.
برنامه  نیز  افزود: در حوزه خودرو  نعمت زاده 
به  را  داخلی  خودروهای  چهره  تا  ایم  کرده  ریزی 
گونه ای اصلاح کنیم که مردم با افتخار بگویند از 

خودروی داخلی استفاده می کنیم.
وی با تاکید بر توجه بخش صنعت به تحقیق، 
توسعه، نوآوری و خدمات فنی و مهندسی، گفت: تا 
زمانی که تحقیق و توسعه در بخش صنعت شکل 

نگیرد، صنعت بومی نخواهیم داشت.
وزیر صنعت گفت: تا پیش از انقلاب صنعتی، 
ایران در رتبه اول و دوم صنعت جهان قرار داشت؛ 
بیشتر  و  بود  نشده  ایجاد  ماشین  هنوز  زمان  آن 

نیز  اکنون  چنانچه  بود؛  مطرح  دستی  صنایع 
در  ایران  دستی،  صنایع  رشته   200 در  شاهدیم 
کنار چین و هند در رتبه های اول تا سوم قرار دارد.
استعداد در  نیز همان  اکنون  اضافه کرد:  وی 
تکنولوژی  هنوز  که  زمانی  دارد؛  وجود  ما  جوانان 
بود،  نیامده  وجود  به  اینترنت  مانند  مدرن  های 
کرده  فتح  را  آفریقا  و  چین  بازارهای  ما  بازرگانان 

بودند؛ امروز نیز این قابلیت وجود دارد.
با  بانکی  های  همکاری  مورد  در  زاده  نعمت 
از  صنعت  سهم  اکنون  گفت:  نیز  صنعت  بخش 
کرده  پیدا  کاهش  درصد   30 تا   29 به  تسهیلات 

است.
طرح   150 از  برداری  بهره  از  همچنین  وی 
با  و  داد  خبر  دولت  هفته  در  معدنی  و  صنعتی 
از مشکلات  یکی  به عنوان  قاچاق  به مساله  اشاره 
پیش روی بخش تولید گفت: گاهی در مورد قاچاق 
می  ناراحت  دوستان  از  بعضی  کنیم،  می  صحبت 
اعضای هیات  دیدار  انقلاب در  شوند؛ رهبر معظم 
دولت تاکید کردند که این فساد باید از اقتصاد ملی 

ریشه کن شود.
مدیره  هیات  رئیس  نیا«  هاشم  »حمیدرضا 
شرکت سام الکترونیک نیز در این مراسم از تولید 2 
میلیون دستگاه انواع تلویزیون، مانیتور، لباسشویی، 
جاروبرقی و یخچال در این مجموعه صنعتی خبر 
داد و گفت: اکنون 2 هزار 500 کارمند و کارگر در 
این واحد تولیدی فعالیت می کنند که با راه اندازی 
خط تولید انواع یخچال و ساید بای ساید، این تعداد 

به 2 هزار و 800 نفر افزایش می یابد.
به  الکترونیک  سام  مجموعه  انتخاب  از  وی 
داد  خبر  خاورمیانه  منطقه  هاب)قطب(  عنوان 
صادراتی،  مجوزهای  اخذ  برای  کرد:  اضافه  و 
شده  انجام  سامسونگ  شرکت  با  مذاکراتی 
برند  با  شرکت  این  در  تولید  محصولات  تا  است 
بازارهای  به  ایران«  »ساخت  عنوان  و  سامسونگ 

منطقه صادر شود.

مدیر عامل شرکت راه آهن اعلام کرد: با فراهم 
شدن مقدمات لازم در خط تهران – مشهد زمان سیر 

تمام قطارها به زیر 10 ساعت رسید.
اظهار  خبری  نشست  در  پورسیداقایی  محسن 
کرد با پیگیری های صورت گرفته تمام قطارهایی که 
در مسیر تهران مشهد با سرعت کمتر از 120 کیلومتر 
حرکت می کردند از خط خارج شدند و به این ترتیب 

زمان سیر در این خط به کمتر از ده ساعت رسید.
وی با بیان این که با وارد کردن سیستم کنترل 
اتوماتیک قطار بسیاری از مشکلات مربوط به خطای 
ادامه  است،  یافته  کاهش  ایران  ریل های  در  انسانی 
داد: با توجه به این فناوری هر قطاری که از سرعت 
تعیین شده خود تجاوز کند به وسیله سیستم کنترل 
مدیریت شده و به این ترتیب امکان حرکت غیرایمن 
را نخواهد داشت. خوشبختانه این سیستم در بسیاری 
از ایستگاه های تهران نصب شده و انتظار داریم در سال 
جاری 102 ایستگاه دیگر از این فناوری استفاده کند.

طراحی  به  راه آهن  شرکت  عامل  مدیر 
ایستگاه های مجازی در بین ایستگاه های اصلی راه آهن 
اشاره کرد و گفت: با توجه به این دو فناوری می توان 
گفت ظرفیت قطارها در خطوط ریلی به شکل قابل 
مسیر  در  مثال  به طور  است.  یافته  افزایش  توجهی 
تهران – مشهد ظرفیت حرکت روزانه قطارها از 50  
به 200 قطار رسیده و به این ترتیب در هر هفت دقیقه 
یک قطار امکان حرکت در این محور را خواهد داشت. 
تنها هشت کشور دنیا این فناوری را بومی کردند که 

ایران یکی از این کشورهاست.
حال  در  فناوری  این  داد:  ادامه  آقایی  پورسید 
حاضر در محور بافق به بندرعباس در حال اجراست و 
انتظار داریم در جریان چهار خطه سازی تهران – کرج 
نیز استفاده شود. در دو محور تهران به قم و تهران به 

پرند نیز استفاده از این فناوری در سال جاری کلید 
خواهد خورد.

وی با بیان این که راه آهن توانسته در سال های 
گذشته سهم خود را از جابه جایی بار به شکل قابل 
توجهی افزایش دهد، توضیح داد: در دو سال گذشته 
برای اولین بار در طول 20 سال اخیر بود که سهم ریل 
در جابه جایی بار افزایش یافت، زیرا در 20 سال قبل 
این سهم حدود 19 درصد بود که با کاهش سال به 

سال به حدود 10 درصد رسید.
به  توجه  با  افزود:  راه آهن  شرکت  عامل  مدیر 
سال  در  راه آهن  در  گرفته  صورت  برنامه ریزی های 
1393 سهم ریل 9.2 درصد رشد کرد، در سال 139۴ 
ما در شرایطی رشد 2.2 درصدی را ثبت کردیم که 
جاده در همان سال در جابه جایی بار عملکرد منفی 
هفت درصد را به ثبت رساند. امسال تاکنون رشدی 
هشت درصدی در عرصه ریلی داشته ایم که این رقم 

دو برابر رشد بار در جاده است.
با بیان این که ترانزیت ریلی در  پورسید آقایی 
دو سال گذشته سه برابر شده است، عنوان کرد: در 
شرایطی که در سال 1392 ترانزیت ریلی حدود 500 
هزار تن بود، در سال 139۴ به یک میلیون و 500 
هزار تن رسید و این به معنای آن است که راه آهن 
توانسته از ظرفیت موجود کشور حداکثر استفاده را 

ببرد.
وی در پاسخ به این سوال که آخرین وضعیت 
تاسیس شرکت قطارهای حومه ای چیست نیز گفت: 
ششم  برنامه  لایحه  در  محترم  دولت  خوشبختانه 
ارائه  توسعه طرح تاسیس این شرکت را به مجلس 
کرد و با توجه به این که مجلس هنوز بررسی برنامه را 
به اتمام نرسانده ما انتظار داریم تا حدود یک ماه آینده 

بحث تاسیس این شرکت نهایی شود.

مدیر عامل شرکت راه آهن با اشاره به جدیت این 
شرکت در نوسازی ناوگان، تاکید کرد: با دستورالعملی 
که به تمام شرکت های ریلی ارائه شد از سال گذشته 
اعلام شد هیچ یک از واگن های با عمر 55 سال اجازه 
سیر نخواهند داشت و از این رو 150 واگن از ناوگان 
خارج شدند. تا زمستان امسال نیز به شرکت ها اعلام 
شده تمام واگن های بالای ۴5 سال خود را باید از خط 
خارج کنند و این به معنی خارج شدن 350 واگن از 

ناوگان خواهد بود.
پورسید آقایی با بیان این که تلاش شده با وارد 
کردن واگن های جدید به ناوگان جای خالی واگن های 
قدیمی پر شود، اظهار کرد: امسال شرکت های ریلی 
ناوگان اضافه خواهند کرد که  235 واگن جدید به 
برخی از آنها نو هستند و برخی از آنها که در دولت 
قبل مجوز گرفته بودند، دست دوم خواهند بود که 
البته با نوسازی کامل به ناوگان ایران اضافه می شوند. 
هدف ما این است که میانگین عمر قطارهای ایرانی 
به 15 سال برسد و از این رو اگر بناست واگنی با عمر 
30 سال در کشور فعالیت کند باید یک قطار نو نیز در 

کنار آن فعال شود.
جدید  ریل  وضعیت خط  آخرین  درباره ی  وی 
برای طرح های عمرانی، تصریح کرد: از سال 138۶ 
که شورای اقتصاد به راه آهن مجوز واردات ریل را نداد، 
زیرا صحبت از واردات ساخت ریل ملی وجود داشت تا 
امروز هیچ تولید داخلی در این عرصه صورت نگرفته 
ریل  واردات  برای  که  محدودیت هایی  به  توجه  با  و 
وجود داشته می توان گفت ما برای برخی از پروژه های 

نیمه تمام خود ریل کافی نداریم.
قرارداد  به  اشاره  با  راه آهن  عامل شرکت  مدیر 
این  کرد:  عنوان  هند،  از  ریل  تن  هزار  خرید 150 
قرارداد با یک وام 12 ساله بسته شده و از این رو ما در 

زمان پیش خرید تنها پنج درصد از مجموع قرارداد را 
پرداخت کردیم که این رقم حدود 20 میلیارد تومان 
بود. این در شرایطی است که برای خرید همین ریل از 
داخل باید بیش از ۴00 میلیارد تومان هزینه می شد.

پورسید آقایی اضافه کرد: با این وجود راه آهن 
در تمام سال های گذشته حمایت خود از ذوب آهن را 
ادامه داده و ما حتی 20 میلیارد تومان بدهی خود از 
این شرکت را تسویه نکردیم تا دست آنها برای تولید 
ریل ملی باز باشد. در کنار آن قرارداد خرید ۴0 هزار تن 
ریل از ذوب آهن نیز در شرایطی مجوز خود را دریافت 
کرده قیمت پیشنهادی ما 30 درصد بالاتر از نرخ ریل 
در چین است و این به معنی حمایت ما از تولید ریل 
داخلی است. پورسید آقایی با بیان این که نه تنها انتقال 
ایستگاه راه آهن از تهران به خارج از شهر مطرح نبوده 
که حتی برنامه ریزی برای ساخت ایستگاه های جدید 
نیز جدی است، اعلام کرد: در حال حاضر شرکتی 
که با راه آهن به عنوان مشاور همکاری می کند چند 
منطقه را در تهران برای ساخت ایستگاه های جدید 
لکه گذاری کرده اند که یکی از آنها میدان آزادی است. 
وی ادامه داد: هرچند کار طراحی و مطالعه بر روی این 
ایستگاه هنوز به پایان نرسیده، اما برنامه ما این است 
که از طریق خطی که از کرج به سمت تهران می آید 
مسیری را از زیر فرودگاه منحرف کرده و به میدان 
آزادی برسانیم. از این رو می توان پیش بینی کرد که 
خط ایستگاه احتمالی در غرب تهران زیرزمینی خواهد 
بود. مدیر عامل شرکت راه آهن خاطر نشان کرد: در 
حال حاضر تمام شهرهای بزرگ و توسعه یافته دنیا 
بین چهار تا هفت ایستگاه راه آهن فعال دارند و ما 
امیدواریم روزی برسد که شهرهای بزرگ ایران نیز 
در نقاط مختلف خود ایستگاه های راه آهن فعال داشته 

باشند.

از کسانی که شبکه  انتقاد  با  ارتباطات و فناوری اطلاعات  وزیر 
ملی  را محدود کننده معرفی می کنند، گفت: شبکه  اطلاعات  ملی 

اطلاعات هیچ محدودیتی برای کاربران ایجاد نمی کند.
»محمود واعظی« روز یکشنبه درمراسم رونمایی از شبکه ملی 
اطلاعات تاکید کرد، این شبکه دسترسی کاربران داخلی و خارجی را 

تسهیل می کند. 
وی با تاکید بر این که شبکه ملی اطلاعات هیچ محدودیتی برای 
دسترسی کاربران به اطلاعات و خدمات ایجاد نمی کند، یادآورشد: 
کاربران پس از این اطلاعات و خدمات را با کیفیت بهتر، سرعت بالاتر 

و تعرفه کمتر دریافت می کنند.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت، کسانی بیشترین حمله 
را به شبکه ملی اطلاعات می کنند خودشان در زمان روی کار بودن 

دولت شان کوچکترین کاری انجام ندادند.
گفت:  و  دانست  جمعی  کار  محصول  را  امروز  موفقیت  واعظی 
فضای  ملی  مرکز  و  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت  هماهنگی 

مجازی، تحقق شبکه ملی اطلاعات را ممکن کرد.
و  دولت  از  رضایت  ابراز  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
ها،  زیرساخت  تامین  برای  لازم  بودجه  کردن  فراهم  برای  مجلس 
عنوان کرد: زیرساخت های ارتباطی کشور در ابتدای دولت یازدهم در 
شان ملت بزرگ ایران نبود، بنابراین تلاش ها برای توسعه به صورت 

جدی آغاز شد و اکنون وضعیت رضایتمندی در شبکه ارتباطی کشور 
بوجود آمده است.

واعظی نقش مرکز ملی فضای مجازی را در توسعه شبکه ملی 
ملی  مرکز  در  تحول  این  اگر  افزود:  و  داد  قرار  اشاره  مورد  اطلاعات 

فضای مجازی نبود، رسیدن به شبکه ملی اطلاعات ممکن نبود.
از مطالبات جدی مقام معظم  وی شبکه ملی اطلاعات را یکی 
این موضوع در  اول  از همان روز  نشان کرد:  رهبری عنوان و خاطر 
مقام  مطالبات  آنچه  دادیم  نشان  عمل  در  و  گرفت  قرار  کار  دستور 

معظم رهبری است پیگیری می کنیم.
سال  در  که  زیرساخت  ارتباطات  شرکت  از  تقدیر  با  واعظی 
1395 باوجود کاهش درآمد به نفع کاربران عمل کرد، گفت: شرکت 
زیرساخت با گذشتن از درآمد خود زمینه را برای دسترسی ارزان تر 

مردم فراهم کرد که جای تقدیر و سپاس دارد.
اسحاق  حضور  با  دیروز  ایران  اطلاعات  ملی  شبکه  نخست  فاز 
وزارت  قندی  شهید  سالن  در  جمهور  رییس  اول  معاون  جهانگیری 

ارتباطات و فناوری اطلاعات رونمایی شد.
دستآوردهای  نمایشگاه  جهانگیری  اسحاق  مراسم  این  کنار  در 
اپراتورهای مختلف کشور درباره شبکه ملی اطلاعات را نیز افتتاح کرد.
نخستین فاز شبکه ملی اطلاعات با شعار » دسترسی به اطلاعات 
با سرعت بیشتر، کیفیت بهتر و هزینه کمتر« دیروز با حضور اسحاق 

جهانگیری معاون اول رییس جمهوری در ششمین روز هفته دولت 
راه اندازی شد.

شبکه  به  وابستگی  کاهش  هدف  با  اطلاعات  ملی  شبکه  طرح 
جهانی اینترنت راه اندازی شده است.

سوئیچ  همراه  به   )IP( اینترنت  پروتکل  بر  مبتنی  شبکه  این 
ها، مسیریاب ها و مراکز داده ای است؛ به صورتی که درخواست 
داخلی  داده  مراکز  در  که  اطلاعاتی  اخذ  و  داخلی  دسترسی  های 
نگهداری می شوند و به هیچ وجه از طریق خارج کشور مسیریابی 

نمی شود.

در دولت تدبیر و امید صورت گرفت:

تسهیلات بانک ملی ایران به ۱۵ طرح 
بزرگ و مهم اقتصادی کشور

فعالیت  ابتدای  از 
امید  و  تدبیر  دولت 
تاکنون، بانک ملی ایران با 
و  تولید  از  حمایت  هدف 
اشتغال در کشور، اقدام به 
پرداخت تسهیلات به 15 

طرح بزرگ و مهم اقتصادی کشور کرد.
نظیر  مختلف  بخش های  در  طرح ها  این 
فولاد،  پزشکی،  سیمان،  پتروشیمی،  صنعتی، 

صنایع غذایی و.... بوده است.
نیز  اخیراً  که  مهمی  شرکت های  جمله  از 
صنایع  شرکت  به  شده اند،  افتتاح  و  راه اندازی 
دریافت  با  لرستان  استان  در  غذایی گهر دورود 
تسهیلاتی به مبلغ حدود 10۴ میلیارد تومان و 
آریاترانسفوی شرق و قدرت در استان سمنان با 
به مبلغ ۴50 میلیارد تومان  دریافت تسهیلاتی 
جمهور  رئیس  اول  معاون  تقدیر  که  کرد  اشاره 
به  را  تجارت  و  معدن  صنعت،  کشورو  وزرای  و 

دنبال داشت.
شرق)  و  قدرت  آریاترانسفوی  شرکت های 
تولید انواع ترانسفورماتور(، گهر لرستان) صنایع 
خزر)  امیرکبیر  و  گیلان  فولاد  مجتمع  غذایی( 
کانتینر  )ساخت  ماموت  فولاد(،  انواع  تولید 
به  کرانه)سوخت رسانی  بناگستر  کامیون(، 
 ، ماکارونی(  زرماکارون)تولید   ، کشتی ها( 
محصولات  لرستان)تولید  و  مهاباد  پتروشیمی 
قیر  سپهر  سیمان  و  باقران  سیمان  پتروشیمی( 
آریا)  طب  ابوریحان  سیمان(،  تولید  کارزین)  و 
پاسارگاد  تریتا(،  بیمارستانی  مجتمع  ساخت 
تولیدی،  مجتمع  و  کاشی(  )تولید  آباده  سرام 
شمس  انواع  تولید  انزلی)  شمس  صنعتی 
آهن آلات( شرکت هایی بودند که ازابتدای دولت 
تدبیر و امید تاکنون از تسهیلات کلان بانک ملی 
مهم  شرکت های  جزو  و  شده اند  بهره مند  ایران 

کشور هستند.
به  ایران  ملی  بانک  نیز  جاری  سال  در 
و  رشد  ایجاد  خصوص  در  دولت  یاور  عنوان 
اشتغال زایی  افزایش  و  کشور  اقتصادی  توسعه 
و حمایت  مقاومتی  اقتصاد  تحقق  راستای  در  و 
از تولید داخل، اقدامات گسترده ای برای احیا و 
ایجاد واحدهای صنعتی و تولیدی در کشور آغاز 
به  تسهیلات  پرداخت  به  اقدام  تاکنون  و  کرده 
200۶ بنگاه کوچک و متوسط به ارزش بالغ بر 

920 میلیارد تومان کرده است.
علاوه بر این، بانک ملی ایران تا پایان تیرماه 
سرمایه  تسهیلات  فقره   270 و  هزار  امسال،22 
در گردش به مبلغ حدود 2 هزار و 300 میلیارد 
تومان برای حمایت از تولید و اشتغال پرداخت 

کرده است.

حمایت بانک صادرات از ۷ طرح 
بزرگ ملی

در  صادرات  بانک 
هزاران  از  حمایت  کنار 
مولد  و  اشتغالزا  طرح 
متوسط،  و  کوچک 
نیاز جهت  مورد  اعتبارات 
توسعه و راه اندازی هفت 

طرح بزرگ و ملی را تامین نموده است.
بنگاههای  از  حمایت  بر  علاوه  بانک  این 
کوچک و متوسط پشتیبانی از طرح ها و پروژه 
های کلان ملی را نیز در دستور کار قرار داده و 
در مدت فعالیت دولت تدبیر و امید منابع مالی 
پتروشیمی  همچون:  ملی  های  طرح  نیاز  مورد 
سبلان با دو میلیارد و 1۴0 ملیبون و 300هزار 
ویژه  منطقه  در  واقع  جنوب  آلومینیوم  یوان، 
اقتصادی لامرد با شش میلیارد و 102 میلیون و 

280 هزار یوان را تامین نموده است.
همچنین در این مدت 8۶7 میلیون و 7۶5 
انرژی  برای  یورو  و سه  و هشتاد  و سیصد  هزار 
انرژی،  سیراف  هگمتانه،  نسیم  ارابه  جم،  گستر 
مولد برق اسلام آباد و برق گناوه مپنا توسط این 

بانک گشایش اعتبارات اسنادی شده است.
از  حمایت  راستای  در  گزارش  این  پایه  بر 
طرح های اجرایی در نقاط مختلف کشور به ویژه 
مناطق کم تر برخوردار نیز 3 هزار و 50 میلیارد 
ریال توسط بانک صادرات ایران از بدو مسئولیت 
دولت یازدهم تامین اعتبار و پرداخت شده است.
با تدابیر اتخاذ شده به منظور نقش آفرینی 
اقتصاد  اهداف  تحقق  در  بانک  این  بیشتر 
صادرات  بانک  حمایتی  های  بسته  مقاومتی، 
تدوین و عملیاتی شده و در این مسیر منابع به 
گونه ای هدایت خواهد شد که بنگاههای کوچک 
برخوردار  نیاز  مورد  منابع  از  بتوانند  متوسط  و 

گردند.

بانک دی هزار میلیارد ضمانت نامه و 
تسهیلات به شبکه ریلی کشور اعطا کرد

هدف  با  دی  بانک 
کمک به تولید ملی و در 
مقاومتی  اقتصاد  راستای 
میلیارد   1000 از  بیش 
و  ضمانت نامه  ریال 
شرکت های  به  تسهیلات 

شبکه ریلی کشور اعطا کرد.
به منظور ارائه خدمات بانکی به شرکت های 
شبکه ریلی کشور برای تهیه و تولید بالاست و 
ریال  میلیارد   200 دی  بانک  محصولات،  سایر 

تسهیلات ارائه کرد.
همچنین برای شرکت شبکه ریلی کشور به 
میزان 800 میلیارد ریال ضمانت نامه صادر شده 
این بخش  اقتصادی  است که می تواند در رونق 

موثر باشد.
شرکت های ریلی فعال در کشور در زمینه 
تولید بالاست مورد نیاز خطوط ریلی، پروژه های 
زیرسازی و روسازی، بازسازی و بهسازی خطوط 
و ابنیه فنی و راهسازی و محوطه سازی فعالیت 
خطوط  توسعه  در  تاثیرگذاری  نقش  و  داشته 
ایران  در  ریلی  خطوط  گسترش  دارند.  ریلی 
همواره به عنوان یکی از محورهای توسعه مورد 

توجه بوده است.

نرخ سود تسهیلات کشاورزی ۱۵درصد شد
بانک  مدیرعامل 
نرخ  کاهش  از  کشاورزی 
کشاورزی  تسهیلات  سود 
و  داد  خبر  درصد   15 به 
اینکه  به  توجه  با  گفت: 
بالاتر  ما  شده  تمام  نرخ 

سود  نرخ  که  کردیم  توافق  اما  است،  اینها  از 
سرمایه گذاری را کاهش دهیم.

نشست  در  دیروز  صبح  شهیدزاده  مرتضی 
گرامیداشت  ضمن  خبرنگاران  با  خود  خبری 
های  کارگزاری   تعداد  افزایش  از  دولت  هفته 
بانک کشاورزی خبر داد و گفت: پیش  خارجی 
کارگزاری   ۴ تنها  تحریم  زمان  در  و  برجام  از 
و  هند  ترکیه،  مثل  کشورهایی  در  بانک  این 
چین فعال بود، اما اکنون بیش از 70 کارگزاری 

خارجی در کشورهای مختلف فعالیت دارند.
وی با اشاره به رقابت تنگاتنگی که در بازار 
همه  با  داشت:  اظهار  دارد،  وجود  کشور  بانکی 
جمع آوری  را  منابع  بیشترین  توانسته ایم  اینها 
رشد  بالاترین  اقتصادی  بخش  در  و  کرده 
اکنون  که  حدی  تا  باشیم  داشته   را  اقتصادی 
بیش از 10 ماه ذخیره استراتژیک در محصولات 

اساسی کشاورزی داریم.
تسهیلات  نرخ  کاهش  از  شهیدزاده 
 15 به  درصد   18 از  بانک  این  سرمایه گذاری 
گفت:  و  داد  خبر  کشاورزی  بخش  در  درصد 
علی رغم آنکه نرخ تمام شده ما بالاتر از اینهاست، 
کاهش  را  تسهیلات  نرخ  که  کردیم  توافق  اما 
دهیم، تا حدی که در تسهیل کارکرد رتبه اول 
کل  شهریور   15 تا  و  داریم  بانک ها  بین  در  را 
تعهدات خود را در ارتباط با بنگاه های کوچک و 

متوسط انجام می دهیم.
وی یکی دیگر از کارهای مهم دولت در سال 
9۴ را افزایش سرمایه بانک کشاورزی عنوان کرد 
به  تومان  میلیارد   500  ،  9۴ سال  در  افزود:  و 
سرمایه بانک کشاورزی اضافه شد، صددرصد آن 
تخصیص یافت که صرف پشتیبانی مالی و امنیت 

غذایی در کشور شود.
 5 اختصاص  از  کشاورزی  بانک  مدیرعامل 
بانک  کارمزدهای  محل  از  تومان  میلیارد  هزار 
مرکزی برای افزایش سرمایه سه بانک خبر داد 
و  سپه  ملی،  بانک های  برای  رقم  این  گفت:  و 
کشاورزی در نظر گرفته شده بود که اکنون بیش 
از 3 هزار میلیارد تومان آن برای افزایش سرمایه 

بانک کشاورزی در نظر گرفته شده است.
مجلس  کشاورزی  کمیسیون  افزود:  وی 
نیز مصوب کرده که هرساله مطابق با نیاز بانک 
بانک  این  بین المللی  برآورده های  و  کشاورزی 
افزایش سرمایه داشته باشد که اگر تصویب شود، 

اجرایی خواهد شد.
شهیدزاده از آخرین وضعیت گشایش اعتبار 
 9۴ سال  در  گفت:  نیز  بانک  این  در  اسنادی 
توانستیم ۴ میلیارد دلار ال سی بازکنیم که 70 
درصد آن مربوط به نهاده های بخش کشاورزی و 

صنایع وابسته است.

قائم مقام بانک انصار:

ما به دنبال اثبات شایستگی های حرفه ای و 
ایفای نقش در اقتصادمقاومتی هستیم

آقای فروتن قائم مقام 
همراه  به  انصار  بانک 
مالی  و  اقتصادی  معاونان 
با  دیدار  طی  بانک  این 
بورس  سازمان  مسولین 
که  بهادارتهران  اوراق  و 

به  بانک انصار  ورود  سال  پنجمین  مناسبت  به 
حضور  در  سازمان  این  درمحل  و  بورس  بازار 
گرفت،  صورت  رسانه ای  اصحاب  و  خبرنگاران 
طی سخنانی با اشاره به مقام نخست این بانک 
در شفافیت اطلاعاتی شرکت های حاضر در بازار 
با  بانک انصار  گفت:  کشور  بهادار  اوراق  و  بورس 
بانکداری ورود کرد و  پشتوانه ای قوی به عرصه 
وخدوم  متعهد  متخصص،  نیروهای  اتکای  به  ما 
در  وشرعی  فقهی  موازین  به  پایبندی  ضمن 
بانکداری به دنبال اثبات شایستگی های حرفه ای 

و ایفای نقش در مسیر اقتصادمقاومتی هستیم.
به  اشاره  با  سپس  بانک انصار  قائم مقام 
اخیر  های  سال  طی  انصار  بانک  های  موفقیت 
در کسب رتبه نخست شفافیت اطلاعاتی، بازده 
87درصدی  رضایت  بازار،  ارزش  سهام،  بالای 
معوق  مطالبات  سطح  بودن  پایین  مشتریان، 
انصار  بانک  گفت:  سهامداران  تعداد  برتری  و 
بالاترین حجم مصرف  و  منابع  تجهیز  بیشترین 
های خصوصی  بانک  میان  در  را  الحسنه  قرض 
توسعه  به  پایان  در  فروتن  داراست.آقای  کشور 
منظور  به  انصار  بانک  در  الکترونیک  بانکداری 
مشتریان  روزآمد  نیازهای  حداکثری  تأمین 
های  سوپرمارکت  اندازی  راه  از  و  کرد  اشاره 
سالجاری  در  بانک  این  منتخب  شعب  در  مالی 
مراسم  در  که  افزاید  می  گزارش  این  داد.  خبر 
نمادین پنجمین سالروز عرضه سهام بانک انصار 
زنگ  نواختن  با  تهران،  بهادار  اوراق  بورس  در 
هیات  عضو  فروتن  یحیی  آقای  توسط  معاملات 
مدیره بانک انصار، دادوستد سهام در بورس اوراق 
نمادین  مراسم  از  پس  شد.  آغاز  تهران  بهادار 
نواختن زنگ معاملات، نشست خبری با اصحاب 
رسانه مربوط به سالروز عرضه سهام بانک انصار 
در محل سالن کنفرانس بورس تهران برگزار شد 
پاسخ  مبسوط  طور  به  خبرنگاران  سوالات  به  و 
آقای حسینی  این نشست خبری  گفته شد. در 
مقدم معاون ناشران و اعضا ، ضمن عرض خیر 
سالروز  پنجمین  انصار،  بانک  مجموعه  به  مقدم 
بهادار  اوراق  بورس  در  این شرکت  عرضه سهام 
یکبار  مراسم  این  در  افزود:  و  گفت  تبریک  را 
واقعی  بخش  و  سرمایه  بازار  تعامل  بحث  دیگر 
این  کنیم.  می  یادآوری  همدیگر  به  را  اقتصاد 
فضا شرایطی را مهیا می کند تا بتوانیم سخنان 
مدیران شرکت ها را با جامعه سهامداری درمیان 
نظرات  که  است  فرصتی  همچنین  و  بگذاریم 
سرمایه گذاران به گوش مدیران شرکت ها برسد.
وی گزارشگری بانک انصار را به موقع و با 
قابلیت اتکا دانست و ابراز امیدواری کرد این روند 

همچنان ادامه داشته باشد.

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت:

155 طرح صنعتی با سرمایه 50 هزار میلیارد ریال در کشور بهره برداری می شود
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: 155 طرح صنعتی با 
سرمایه گذاری 50 هزار میلیارد ریال و اشتغالزای برای 9 هزار نفر در 

حوزه صنعت کشور در هفته دولت به بهره برداری می رسد.
محمود نوابی روز یکشنبه در ششمین روز از هفته دولت در آیین 
خبرنگاران  جمع  در  ایوان  شهرستان  سولفوریک  اسید  طرح  افتتاح 
و  تولید  رونق  از طرح های حوزه  تعداد طرح خارج  این  اظهار کرد: 
هفت هزار و 500 واحد صنایع کوچک و 200 طرح بالای ۶0 درصد 

پیشرفت فیزیکی است که به بهره برداری می رسد.

و رئیس سازمان حمایت حقوق مصرف کنندگان و تولیدکنندگان 
افزود: چهار هزار و 500 طرح در دست اقدام در کشور داریم که یک 
هزار و 500 طرح آن تا پایان مردادماه به بهره برداری رسید و طرح 

های استان ایلام از همین طرح ها است.
از 13 سال پیش  ماربره که  تولید گچ  یادآور شد: کارخانه  نوابی 
فعالیتش متوقف شده بود با بازسازی و بهسازی و بروز آوری ماشین آلات 
دوباره راه اندازی و وارد مدار تولید شد که امیدواریم نشان استاندارد را اخذ 

کرده و محصولات خود را وارد بازار داخلی و خارجی کند.

کارخانه اسید سولفوریک ایوان با 70 میلیارد ریال اعتبار احداث 
شده و هم اکنون محصولات این شرکت در سه گروه سولفات پتاسیم، 

اسید سولفوریک و اسیدکلریدریک تولید و روانه بازار می شود. 
ظرفیت تولید روزانه کارخانه اسید سولفوریک 120 تن است و 
با اجرای مرحله دوم کارخانه، این ظرفیت به 135 تن در روز افزایش 

می یابد.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت روز یکشنبه به منظور شرکت 
در آیین افتتاح چند طرح صنعتی و معدنی به استان ایلام سفر کرد.
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اقتصادی
دو شنبه 8 شهریور 1395  26 ذی القعده 1436  29 آگوست 2016  


